
WIADOMOŚCIGminy Krzymów

SENIORZY BIESIADUJĄ I PLANUJĄ
Miły prezent z okazji Dnia Kobiet przygoto-
wali swoim koleżankom panowie z Gmin-
nego Klubu Seniora w Krzymowie. Ósmego 
marca zaprosili je na uroczysty obiad z nie-
spodziankami.
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W numerze:

ODDZIAŁY PRZEDSZKOLNE CZEKAJĄ NA 
DZIECI
Trzydziestego pierwszego marca rozpoczy-
na się rekrutacja do oddziałów przedszkol-
nych i pierwszych klas szkół podstawowych. 
W tym roku, ze względu na wprowadzaną 
reformę oświaty, proces rekrutacyjny będzie 
trwał krócej niż w latach wcześniejszych.
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GMINA NIE MOŻE SIĘ ROZWIJAĆ BEZ 
LUDZI PRZEDSIĘBIORCZYCH
Siedemnastego marca w Gminnym Ośrodku 
Kultury w Brzeźnie odbyła się III Gala Przed-
siębiorców Gminy Krzymów. Wyróżnienia 
przyznane zostały w czterech kategoriach. 
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ZABYTEK ŁĄCZY BRZEŹNO Z KONINEM
W Brzeźnie odbyła się promocja monografii 
najstarszego zabytku Konina. O publikacji 
„Koniński Słup Drogowy” mówili: Henryk 
Janasek, Dyrektor Miejskiej Biblioteki Pu-
blicznej w Koninie oraz Michał Gruszczyń-
ski, autor jednego z rozdziałów książki. 

NOWE WRACA
Radni gminy Krzymów ponownie zmienili 
władze. Ze stanowisk przewodniczącego 
i jego zastępcy zostali odwołani Wiesław 
Marciszak i Sebastian Ławniczak. Nowymi 
przewodniczącymi zostali wybrani Danuta 
Mazur i Leszek Staszak, którzy piastowali 
te funkcje do czwartego listopada ubiegłe-
go roku.

O NIEWYOBRAŻALNEJ WYOBRAŹNI  
KOBIET I INNYCH WAŻNYCH SPRAWACH
Gościem tegorocznego Gminnego Dnia 
Kobiet był Andrzej Poniedzielski. — Ja nie 
wiem, czy jestem dobrym prezentem. 
Może gdybym przyjechał dziesięć lat temu, 
to tak… Jak panie widzą, ja już wchodzę 
w taki wiek, że będę mógł działać w obsza-
rze - jakże modnym ostatnio - w obszarze 
rekonstrukcji historycznej — mówił z właści-
wą sobie autoironią artysta.

BĘDĄ PIENIĄDZE NA DZIAŁANIA  
NIEKOMERCYJNE
Stowarzyszenie Wielkopolska Wschodnia 
zorganizowało szkolenie dla beneficjentów 
programu grantowego na działalność nieko-
mercyjną. Nabór wniosków planowany jest 
na drugą połowę roku.
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WÓJT MOŻE WYDAĆ DECYZJĘ O PRZYMUSOWYM  
PODŁĄCZENIU DO KANALIZACJI
Około stu posesji nie jest przyłączonych do kanalizacji sanitarnej, choć już dawno ich właściciele 
powinni to zrobić. Akcję kontrolną na zlecenie wójta i Rady gminy prowadzi strażnik gminny, 
Marcin Michlicki.

Obowiązek przyłączenia się do sieci ka-
nalizacyjnej mają ci właściciele, przy których 
posesjach są umieszczone studzienki przyłą-
czeniowe, a nie mają przydomowych oczysz-
czalni ścieków. Dotyczy to właścicieli około stu 
domów.

— Rola strażnika gminnego polega na 
sprawdzeniu tych osób, wydaniu im pisemnego 
wezwania do podłączenia się do kanalizacji, 
a następnie, jeśli nie wykonają tego zalecenia, 
wójt wyda specjalną decyzję z określonym 

terminem dokonania przyłączenia. Jeśli nie 
zostanie ona wykonana, wójt wyda decyzję 
o przymusowym podłączeniu do kanalizacji 
— mówi Marcin Michlicki, strażnik gminny.

Polega ono na tym, że gmina dokonuje 
przyłączenia do kanalizacji, a poniesione na 
ten cel koszty są ściągane od właściciela pose-
sji. Istnieje jednak możliwość wsparcia finan-
sowego z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu.

— Fundusz podpisał umowę ze Spółdziel-

czą Grupą Bankową, na mocy której można 
uzyskać kredyt na wykonanie takiego przy-
łącza. Fundusz zrekompensuje czterdzieści 
procent takiego kredytu. Najbliższym dla 
nas bankiem, który udziela takiego wsparcia 
jest placówka Spółdzielczej Grupy Bankowej 
w Malanowie — mówi Marcin Michlicki.

Należy się jednak spieszyć, ponieważ na 
całą Wielkopolskę fundusz przeznaczył na ten 
cel półtora miliona złotych, zatem pieniędzy 
może szybko zabraknąć. | mar.

POŻYCZKI NA  
EKOLOGICZNE CIEPŁO
Trzydzieścioro mieszkańców gminy Krzymów wzięło udział w spotkaniu informacyjnym 
na temat programów dla osób fizycznych związanych z ochroną powietrza i efektywnością 
energetyczną. Spotkanie zostało zorganizowane przez Wojewódzki Fundusz Ochrony Śro-
dowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu.

Chodzi o programy „Termo” i „Piecyk”. 
Pierwszy z nich dotyczy termomodernizacji 
budynków jednorodzinnych, wybudowanych 
przed 1999 rokiem. Poza termomodernizacją, 
właściciele domów mogą sfinansować z pro-
gramu wymianę źródła ciepła, bądź instalację 
odnawialnych źródeł energii. Nabór wnio-
sków trwa do końca marca.

— Natomiast program „Piecyk” zosta-
nie uruchomiony piętnastego maja. Jego be-
neficjenci będą mogli wymienić stare piece 
na ekologiczne. Dotyczy to także kotłów na 
paliwa stałe, ale spełniających określone wa-
runki, czyli kotły piątej klasy według normy 
PN-EN303-5:201 — mówi Kinga Świtalska 
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środo-
wiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu. 

Dofinansowanie odbywa się w formie po-
życzek preferencyjnych, oprocentowanych na 
2,8% z możliwością umorzenia 30% w pro-
gramie termo i 40% w programie piecyk. 
Fundusz przeznaczył na realizację tych pro-
gramów 15 milionów złotych. | mar

Fot. P. Markowski
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Samczyk, można go nazwać pieskiem podwór-
kowym, ponieważ szybko wyczuwa i oszczeku-
je zagrożenie.

ZAK

DO SERCA PRZYTUL PSA
W Przytulisku dla Zwierząt w Brzeźnie, marzec zapisze się jako kolejny miesiąc z dodatnim bilansem adopcyjnym. W tym czasie 
trafiły do schroniska dwa pieski, natomiast trzy znalazły nowe domy. 

W prowadzonym przez Tomasza i Mał-
gorzatę Opszalskich przytulisku na ad-
opcję cały czas czekają pieski. Każdy, kto 
zdecyduje się wziąć psa do domu, otrzy-
ma zdrowe i przygotowane pod względem 
psychicznym do życia w rodzinie zwierzę. 

Ponadto psy są wysterylizowane i zachipo-
wane. Tomasz Opszalski zapewnia, że z za-
interesowanymi adopcją osobami spotka się 
o każdej, odpowiadającej tym osobom, po-
rze. Nie ma też znaczenia, czy jest to dzień 
powszedni, niedziela czy święto.  

O szczegóły zawsze można zapytać 
w Przytulisku dla Zwierząt, które razem z ho-
telem mieszczą się w Brzeźnie przy ulicy Sien-
nej 13B. Zainteresowani adopcją lub usługa-
mi hotelowymi proszeni są o wcześniejszy 
kontakt telefoniczny. Dzwonić należy pod 

numer 509-516-517 lub 691-198-330.
Informacje można też znaleźć na facebo-

oku. Wystarczy wpisać: Przytulisko w Brzeź-
nie lub Tomasz Małgorzata. | mar.

Suczka w typie husky, biała, puchata, jest bar-
dzo rodzinna.

Odłowione w listopadzie w okolicach Adamowa. Są już przygotowane do adopcji. 

SARA

Suczka łagodnego usposobienia, rodzinna,  
domowa, towarzyska.

LAYDI

SZCZENIACZKI 

Radosny szczeniaczek, lubi zabawę.

ALWIN 

Został odłowiony przy Zespole Szkół w Brzeź-
nie, stąd też wzięło się jego imię.  

ZESPOŁEK 

Pies w typie Husky. Bardzo łagodny typowo  
rodzinny, przyjazny.

NeRo 

Ma wesołe, zabawowe usposobienie, a dzięki 
dużym uszom również śmieszny wygląd.

oDI

Starszy pies, który bardzo szybko przywiązuje 
się do człowieka i nie odstępuje go na krok. 
Mimo dużej postury, jest bardzo łagodny.

FoReSt 

ODDZIAŁY PRZEDSZKOLNE  
CZEKAJĄ NA DZIECI
Trzydziestego pierwszego marca rozpoczyna się rekrutacja do od-
działów przedszkolnych i pierwszych klas szkół podstawowych. 
W tym roku, ze względu na wprowadzaną reformę oświaty, proces 
rekrutacyjny będzie trwał krócej niż w latach wcześniejszych.

Rodzice mogą składać dokumenty do dwu-
nastego kwietnia. Druki można ściągnąć ze stro-
ny internetowej gminy Krzymów lub odebrać 
w sekretariatach szkół publicznych.

— Jeśli zdarzyłoby się po pierwszej rekruta-
cji, że jest więcej dzieci niż możemy przyjąć do 
oddziałów przedszkolnych we wszystkich publicz-
nych szkołach podstawowych działających w gmi-
nie, wówczas na podstawie uchwalonych przez 
radnych kryteriów drugiego wyboru w szkołach 
powstaną komisje. Komisje zdecydują, które dzie-
ci będą miały szanse na ewentualne znalezienie 
miejsc w oddziałach przedszkolnych na terenie 
gminy Krzymów — mówi Jacek Popielarz, Kie-
rownik Referatu ds. Oświaty, Kultury i Sportu, 
Zamówień Publicznych i Gospodarki Komunal-
nej Urzędu Gminy w Krzymowie. 

Nabór potrwa od trzydziestego pierwszego 
marca do dwunastego kwietnia. Dopiero po jego 

zakończeniu okaże się, czy dla wszystkich dzie-
ci znajdą się miejsca w przedszkolach. Warto 
przypomnieć, że na mocy reformy oświaty, od 
września tego roku obowiązek rozpoczęcia nauki 
w pierwszych klasach szkół podstawowych mają 
siedmiolatki, natomiast sześciolatki też obowiąz-
kowo muszą przejść przygotowanie przedszkolne 
i dla nich muszą się znaleźć miejsca. Natomiast 
trzy-, cztero- i pięciolatki mają prawo do zajęć 
przedszkolnych, co oznacza, że decydują o tym 
rodzice.

Wyniki rozpoczynającej się rekrutacji zosta-
ną ogłoszone w szkołach dwudziestego drugiego 
kwietnia. Na listach znajdą się dzieci przyjęte 
oraz te – jeśli tak się zdarzy – których wnioski 
zostaną skierowane do drugiej rekrutacji. Jej 
termin został ustalony na początek czerwca, na-
tomiast wyniki zostaną ogłoszone pod koniec 
wspomnianego miesiąca. | mar

Z wielkim bólem przyjęliśmy wiadomość
o śmierci naszego Pracownika

Ś. P.

JÓZEFA ZIARNIAKA
Rodzinie i Bliskim Zmarłego

składamy najserdeczniejsze wyrazy współczucia.

Dyrektor, pracownicy oraz instruktorzy
Gminnego Ośrodka Kultury w Brzeźnie
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Stowarzyszenie Wielkopolska Wschodnia zorganizowało szkole-
nie dla beneficjentów programu grantowego na działalność nie-
komercyjną. Nabór wniosków planowany jest na drugą połowę 
roku.

nostki w imieniu wszystkich jej członków 
podziękowali za dotychczasową współ-
pracę byłemu Komendantowi Miejskiemu 
PSP w Koninie, Błażejowi Rakowskiemu 
i byłemu opiekunowi gminy ze strony PSP 
w Koninie, Tomaszowi Kruszyńskiemu oraz 
zaprzyjaźnionej jednostce z Żychlina. Ciepłe 
słowa podziękowania za współpracę zostały 
też skierowane do Danuty Mazur, byłej Prze-
wodniczącej Rady Gminy Krzymów i Jana 
Czai. Władze jednostki podziękowały też 
druhnom, które przygotowały dla wszyst-
kich pyszny poczęstunek. 

— Atmosfera zebrania była bardzo cie-
pła, za co chcę podziękować druhnom, dru-
hom oraz zaproszonym gościom — powie-
dział Tomasz Opszalski. | mar.

NAJBARDZIEJ ZAPRACOWANA JEDNOSTKA W GMINIE
Ochotnicza Straż Pożarna w Brzeźnie była w minionym roku najbardziej zapracowaną gminną jednostką. Strażacy wyjeżdżali po-
nad czterdzieści razy, a wszystkie dokonania podsumowali czwartego marca na walnym zebraniu sprawozdawczym. 

Miniony rok upłynął w jednostce pod 
znakiem realizacji zaplanowanych wcześniej 
działań. Strażacy prowadzili działalność pre-
wencyjną, edukacyjną, sportową, uczestni-
czyli w uroczystościach państwowych i reli-
gijnych. To już strażacki standard. Ważnym 
działaniem było rozpoczęcie remontu starej 
strażnicy, podczas którego wymieniony został 
dach. Na tę sprawę zwrócił uwagę wójt Tade-
usz Jankowski, podkreślając, że ta inicjatywa 
szczególnie go cieszy. 

— Kontynuacja remontu jest jednym 
z najważniejszych celów na ten rok i kolejne 
lata. Rewitalizacja budynku to duża i kosz-
towna inwestycja, ale chcemy ją sukcesywnie 
realizować po to, by przywrócić starej remizie 
dawny blask — mówił Tomasz Opszalski, 
Komendant Gminny i Prezes Zarządu OSP 
w Brzeźnie.

Podczas sprawozdań okazało się, że 
strażacy z Brzeźna byli w minionym roku 
najbardziej zapracowaną gminną jednost-
ką. Do zdarzeń wyjeżdżali czterdzieści dwa 
razy. Były to dwadzieścia trzy pożary oraz 
osiemnaście miejscowych zagrożeń i jeden 

fałszywy alarm w dobrej wierze. Część dru-
hów ukończyło kurs kwalifikowanej pierwszej 
pomocy, szkolenie dla kierowców-konserwa-
torów, naczelników, czy przyjmowania śmi-
głowca Lotniczego Pogotowia Ratunkowego. 
Ponadto z inicjatywy Tomasza Opszalskiego 
przeprowadzone zostały szkolenia. Okazało 
się, że przekazywana na nich wiedza szybko 
przydała się w praktyce.

— Na początku kwietnia mieliśmy ćwi-
czenia na temat gaszenia palących się butli 
z różnymi substancjami, a w połowie roku 
zostaliśmy zadysponowani do pożaru butli 
z acetylenem, który dzięki szkoleniu szybko 
opanowaliśmy — mówi Michał Olaszewski, 
Naczelnik OSP w Brzeźnie. 

Ponadto zostały przeprowadzone ćwi-
czenia z ratownictwa medycznego, pożaru 
mieszkania i posługiwania się piłą. Jednostka 
w minionym roku pozyskała też nowy sprzęt.

— Są to między innymi węże ssawne, piła 
do stali i betonu, pilarka do drewna, aparat 
do ochrony dróg oddechowych, a także obuwie 
i umundurowanie chroniące nas podczas zda-
rzeń, narzędzie hooligan, mikrofonogłośniki 
do radiostacji nasobnych i wiele drobniejsze-
go sprzętu. W tym roku planujemy uzupeł-
nić torby medyczne PSP R1, ponieważ przy 
udzielaniu pomocy sprzęt się zużywa, ponad-
to niektóre części wyposażenia mają swój czas 
przydatności do użytku. Dlatego musimy uzu-
pełnić to wyposażenie, abyśmy w każdej chwili 
mogli nieść pomoc pokrzywdzonym osobom — 
dodaje Michał Olaszewski.

Ogólnie na inwestycje OSP w Brzeźnie 
wydała w ubiegłym roku sześćdziesiąt trzy 
tysiące siedemset pięćdziesiąt dziewięć zło-
tych i dwanaście groszy. Z własnego budżetu 
było to dwadzieścia sześć tysięcy siedem-

dziesiąt cztery złote i siedemdziesiąt pięć 
groszy. 

— Natomiast pozyskaliśmy między in-
nymi trzynaście tysięcy sześćset złotych 
z MSWiA, sześć tysięcy z KSRG oraz tysiąc 
sto czterdzieści osiem złotych i trzydzieści 
osiem groszy z Urzędu Gminy w Krzymowie 
— informuje Karolina Olejniczak, Skarbnik 
OSP w Brzeźnie. 

Po wysłuchaniu sprawozdań i planów na 
bieżący rok odbyło się głosowanie nad ab-
solutorium dla zarządu. Druhny i druhowie 
bez zawahania uchwalili je jednogłośnie.

Po części oficjalnej druhna Anna Świ-
derska zaprezentowała film podsumowują-
cy działalność jednostki w minionym roku.

Ponadto, w czasie zebrania władze jed-

Fot. P. Markowski (2x)
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BĘDĄ PIENIĄDZE NA DZIAŁANIA  
NIEKOMERCYJNE

Szkolenie odbyło się dwudziestego dzie-
wiątego marca w sali widowiskowej Gminne-
go Ośrodka Kultury w Brzeźnie i zgromadzi-
ło grupę osób zainteresowanych programem 
grantowym.

— Adresujemy to szkolenie do osób fi-
zycznych, które nie prowadzą działalności 
gospodarczej, a są mieszkańcami obszaru na-
leżącego do Lokalnej Grupy Działania Stowa-
rzyszenie Wielkopolska Wschodnia. Ponadto 
są to osoby prawne, posiadające osobowość 
prawną jako forma prawna lub z tytułu 
różnych ustaw. Te podmioty muszą też mieć 
siedzibę, albo filię na terenie naszej Lokalnej 
Grupy Działania — powiedział Grzegorz Cet-
ner, prowadzący szkolenie.

Granty mogą być przeznaczone na dzia-
łania niekomercyjne, czyli wydarzenia, wy-
dawnictwa, edukację lub małą infrastrukturę. 
W przypadku działań edukacyjnych będzie 
można otrzymać do osiemdziesięciu procent 
dofinansowania, natomiast w kategorii infra-
struktury nawet do stu procent. 

Nabór wniosków grantowych planowany 
jest na drugą połowę roku.

— Wynika to z tego, że musimy dostoso-
wać swoje zapisy proceduralne do wskazań 
legislacyjnych i przygotować pełną dokumen-
tację naboru i dopiero wtedy będziemy mogli 
ogłosić nabór — mówi Marcin Kaliszak ze 
Stowarzyszenia Wielkopolska Wschodnia. 

Najprawdopodobniej wnioski będzie 
można składać najwcześniej na przełomie 
sierpnia i września. | mar.

Szanowni Państwo, Mieszkańcy Gminy Krzymów.

Z okazji nadchodzących Świąt Wielkanocnych
przyjmijcie Państwo życzenia,

by ten czas upłynął w serdecznej, rodzinnej atmosferze,
pełnej wiary, nadziei i miłości.

Niech Święta Zmartwychwstania Pańskiego
przyniosą Państwu wiele szczęścia i radości.

Tadeusz Jaroszewski
Radny Powiatu Konińskiego
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NIEMIECKI W ODNOWIONEJ KLASIE
Gimnazjaliści z Brzeźna finalizują działania w konkursie „Niemiecki ma klasę”. Jego celem jest takie zmodernizowanie pracowni 
do nauki języka, żeby stała się bardziej przyjazna uczniom.

Przypomnijmy, „Niemiecki ma klasę” to 
ogólnopolski konkurs organizowany przez 
Instytut Goethego w Warszawie, pod pa-
tronatem Ministerstwa Edukacji Narodo-
wej oraz Ośrodka Rozwoju Edukacji. Biorą 
w nim udział gimnazjaliści Zespołu Szkół 
w Brzeźnie z nauczycielką języka niemiec-
kiego, Małgorzatą Pawłowską. Ważnym ele-
mentem programu jest współpraca między 
uczniami i prowadzącym ich nauczycielem 
a środowiskiem zewnętrznym. Dlatego gim-
nazjaliści nawiązali współpracę z Urzędem 
Gminy w Krzymowie, dyrekcją szkoły, jej 
pracownikami oraz rodzicami, a także przed-
siębiorcami, choć w tym ostatnim przypad-
ku odzew był niewielki. Gimnazjalistom nie 
przeszkodziło to jednak w realizacji zadania 
i większość prac modernizacyjnych mają już 
za sobą. 

— Urządziliśmy kącik do nauki słówek, 
przewiesiliśmy telewizor, aby każdy uczeń 

mógł dobrze widzieć, co jest na ekranie, tabli-
cę na kredę zastąpiliśmy taką, na której pisze 
się markerami. Powiesiliśmy zasłony dobrze 
zacieniające pomieszczenie, co pozwala na 
lepszy odbiór wyświetlanych materiałów, na 
parapetach ustawiliśmy kwiaty filtrujące po-
wietrze. Ponadto pomalowaliśmy drzwi farbą 
magnetyczną, dzięki czemu możemy do nich 

Fot. archiwum (2x)

przypinać magnesami zwroty, które często wy-
korzystujemy na lekcjach, przemalowaliśmy 
ściany na bardziej żywe kolory i zmieniliśmy 
układ ławek w taki sposób, aby można było 
łatwiej pracować w grupie — wylicza Wikto-
ria Beska, uczennica gimnazjum w Brzeźnie.

Wprowadzenie zmian zostało poprze-
dzone ankietą, w której wszyscy gimnazjali-

Gościem tegorocznego Gminnego Dnia Kobiet był Andrzej Poniedzielski. — Ja nie wiem, czy jestem dobrym prezentem. Może 
gdybym przyjechał dziesięć lat temu, to tak… Jak panie widzą, ja już wchodzę w taki wiek, że będę mógł działać w obszarze – jakże 
modnym ostatnio – w obszarze rekonstrukcji historycznej — mówił z właściwą sobie autoironią artysta.

Jednak od początku było wiadomo, że 
Andrzej Poniedzielski jest doskonałym pre-
zentem dla pań. Jego występ był monologiem 
na temat kobiet i mężczyzn, przerywanym 
kilkoma piosenkami i spostrzeżeniami natury 
społeczno-obyczajowej. 

— Mężczyźnie potrzebny jest dom do ubez-
bezdomnienia, czyli musi mieć dom, żeby miał 
skąd wyjść i gdzie wrócić. I za szczyt szczęścia 
dwojga osób uważa się sytuację, kiedy ilość 
jego wyjść i powrotów jest w przybliżeniu taka 
sama — mówił Andrzej Poniedzielski.

Artysta z podziwem wyrażał się o nie-
ograniczonej wyobraźni kobiet.

— Ja znam panie, które wyposażone w tę 
niewyobrażalną wyobraźnię, opanowany do 
perfekcji pilotaż telewizora i takie obwałowa-
nie z kolorowych czasopism, wiedzą wszystko 
o świecie nie wychodząc z domu. Ja podczy-
tywałem te czasopisma. Tam do pań, głosem 
typu „Panasonic”, zdają się mówić tak: „Już 
dziś jesteś piękna. Jutro będziesz młoda”. 
No, to jest potrzebna ogromna wyobraźnia. 
U nas w „Wiadomościach Wędkarskich” jest 
nie do pomyślenia, żeby ktoś się w taki spo-
sób odezwał. Wydawca wie, że my nie mamy 
wyobraźni za grosz. I nie mamy — tłumaczył 
Andrzej Poniedzielski. 

Spotkanie z Andrzejem Poniedzielskim 
jest zawsze swego rodzaju wyzwaniem in-
telektualnym, ponieważ jego specyficzne, 
finezyjne poczucie humoru oraz skłonność 
do zabaw słowem, jego znaczeniem (kobie-
ta i mężczyzna są zgoła/z goła inni), każą 

odbiorcy nieustannie szukać kontekstów, 
rozszyfrowywać  głębsze znaczenie padają-
cych ze sceny zdań i dopiero wtedy w pełni 
rozkoszować się zawartym w nich humorem. 
Reakcje pań, które przyszły na to spotkanie 
potwierdziły, że doskonale odnajdują się 
w świecie Andrzeja Poniedzielskiego.

Po występie bohatera na scenie pojawił się 
zespół Corni Chopcy z Babiaka, grający folklor 
góralski. Wcześniej Krzysztof Kędziora, Dy-
rektor Gminnego Ośrodka Kultury w Brzeźnie 
i Jacek Popielarz z Urzędu Gminy w Krzymowie 

O NIEWYOBRAŻALNEJ WYOBRAŹNI KOBIET I INNYCH WAŻNYCH SPRAWACH

Fot. A. Świderska (4x)

ści mogli wskazać, co i w jaki sposób należy 
zmienić w pracowni języka niemieckiego, 
czyli sali numer 62. Kolorystycznie dominują 
w niej teraz żółtocienie, które mają pobudzać 
do komunikacji i pomagają skupić uwagę na 
danym zagadnieniu. 

— Są to ciepłe kolory, tworzące pozytywną 
atmosferę. Dodaliśmy do nich pomarańczowy 
pasek, gdyż ten kolor inspiruje i pobudza do 
twórczego, kreatywnego myślenia i zachęca 
do rozmów. Zielona lamperia zapewnia spo-
kój, koi zmęczony wzrok i wzbudza poczucie 
bezpieczeństwa — mówi Jakub Staszak. 

Do zakończenia akcji zostały jeszcze 
zmiana oświetlenia, gdzie wsparcie zadekla-
rował wójt Tadeusz Jankowski i drobne prace 
wykończeniowe. Najprawdopodobniej zosta-
ną one zrealizowane podczas wakacji.

Większość pieniędzy przeznaczonych na 
modernizację pracowni pochodziła z na-
grody, jaką w ubiegłym roku gimnazjaliści 
z Brzeźna zdobyli w Niemczech, w konkur-
sie organizowanym przez stowarzyszenie 
w Wiesbaden (Nagroda Młodzieżowa 2016). 
Ponadto uczniów wsparła dyrekcja zespołu 
szkół, kupując nową tablicę, drukarnia „Ga-
bro”, której właściciele sfinansowali przygo-
towanie zdjęć do gazetki i Gminny Ośrodek 
Kultury, upowszechniając informacje o kon-
kursie. | mar.

wręczyli kwiaty Annie Krych – sołtys Paprotni, 
radnym Danucie Mazur i Mariannie Bąkow-
skiej oraz przewodniczącej Koła Gospodyń 
Wiejskich w Paprotni, Barbarze Jackowskiej.

Gminny Dzień Kobiet świętowaliśmy 
w tym roku jedenastego marca w sali Ochot-
niczej Straży Pożarnej w Paprotni. Organiza-
torem imprezy był Gminny Ośrodek Kultury 
w Brzeźnie, a współorganizatorami: Koło 
Gospodyń Wiejskich w Paprotni, miejscowa 
Ochotnicza Straż Pożarna, Warsztat Terapii 
Zajęciowej oraz radny Henryk Jackowski. | mar.
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W Brzeźnie odbyła się promocja monografii najstarszego zabytku Konina. O publikacji „Koniński Słup Drogowy” mówili: Henryk 
Janasek, Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Koninie oraz Michał Gruszczyński, autor jednego z rozdziałów książki. 

MŁODZI OBYWATELE Z PAPROTNI
Uczniowie Szkoły Podstawowej im. Jana Brzechwy z Paprotni realizowali w marcu szkolny program obywatelskiej samodzielności. 
Dzieci z czwartych, piątych i szóstych klas odwiedziły Urząd Gminy w Krzymowie, zapoznając się z jego strukturą organizacyjną.

Uczniów z Paprotni oprowadzał po urzę-
dzie Jacek Popielarz. Przed młodymi obywa-
telami otwierał drzwi wszystkich referatów 
i opowiadał, czym zajmują się ich pracownicy. 
Później dzieci otrzymały zadania do realizacji. 

— Mają się nauczyć obywatelskiej samo-
dzielności, czyli wypełnić wniosek na dowód 
osobisty, dowiedzieć się, co należy zrobić, by 
założyć działalność gospodarczą lub otrzy-

Fot. P. Markowski (3x)
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mać wsparcie od Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej. Są to sprawy, z którymi mogą się 
zetknąć w dorosłym życiu. W podsumowaniu 
projektu otrzymają kartę ewaluacyjną, któ-
rą będą musieli wypełnić. Są w niej pytania 
o podstawowe informacje dotyczące urzędu 
gminy i samorządu — powiedziała Elżbieta 
Śmigielska, nauczycielka szkoły podstawowej 
w Paprotni. 

ZABYTEK ŁĄCZY BRZEŹNO Z KONINEM

„Koniński Słup Drogowy” to pierwsza 
monografia najbardziej znanego konińskie-
go zabytku. Nie bez powodu pierwsze poza 
Koninem spotkanie promocyjne dotyczące 
tej publikacji odbyło się w Brzeźnie. Wszak 
Słup Koniński najprawdopodobniej jest zbu-
dowany z piaskowca wydobywanego w tej 
miejscowości.

— Można powiedzieć, że o słupie wiemy 
już wszystko. Nasza monografia zbiera stan 
badań z kilkuset lat. W książce prezentuje-
my te dokonania, poprawiamy błędy – cho-
dzi o błędy w odczycie inskrypcji, żeby była 

jasność. Nowego odczytu dokonał Tomasz 
Płóciennik z Uniwersytetu Warszawskiego. 
Biblioteka w Koninie sześć lat temu zorgani-
zowała konferencję naukową na temat słupa, 
na którą zaprosiliśmy naukowców, chcąc żeby 
zainteresowali się tą tematyką. I ta monogra-
fia jest kontynuacją i podsumowaniem tamtej 
sesji. Niewątpliwie w przyszłości należałoby 
pogłębić badania nad fundatorem słupa, Pio-
trem Włostowicem, można też pogłębić wie-
dzę na temat sposobu transportu piaskowca 
z Brzeźna. Mówi się, że był spławiany wartą, 
ale przecież nie wszędzie mógł się dostać tą 

drogą — mówi Henryk Janasek.
Profesor Janusz Skoczylas opracował 

w monografii mapę zasięgu tego materiału. 
Okazuje się, że pojawia się on w budowlach 
średniowiecznych w promieniu stu kilome-
trów od Brzeźna. 

Słup Koniński jest nie tylko zabytkiem 
rzeźby romańskiej, ale też zabytkiem łaciń-
skiej literatury polskiej, gdyż wyryta na nim 
inskrypcja jest wierszem.

— I to jest najcenniejsza część tego obiek-
tu. Ja przyznaję, że wartość tej poezji została 
dostrzeżona dość późno. Nawet Jan Długosz, 

pisząc w swoich kronikach o słupie nie do-
strzegł, że są tam zawarte trzy dystychy elegij-
ne, że jest tam ciekawy rym. Ten nasz epigram 
znajduje się obok innych, wspaniałych i cie-
kawych epigramów, jakie powstały w kręgu 
rodzinnym Piotra Włostowica — powiedział 
Michał Gruszczyński.

Monografia ukazała się nakładem wydaw-
nictwa Miejskiej Biblioteki Publicznej „Seti-
dava”. Spotkanie promocyjne zorganizowała 
Małgorzata Andrzejewska z Gminnej Biblio-
teki Publicznej w Krzymowie, filii w Brzeźnie. 
Odbyło się ono drugiego marca w pałacu. | mar.

Elżbieta Śmigielska dodaje, że dzieci mają 
największy problem z utrzymaniem koncen-
tracji i czytaniem poleceń ze zrozumieniem. 
Chcieliby swoje zadania wykonać szybko, co 
ich często gubi. Jednak nikt nie ma wątpli-
wości co do tego, że pierwszy krok w stronę 
obywatelskiej samodzielności dzieciaki już 
wykonały i z pewnością przynajmniej część 
zdobytej wiedzy zachowają na długo. | mar.



6

MARZEC 2017

W ostatnim czasie zmienił się też skład 
zarządu. Z powodów osobistych z funkcji 
naczelnika zrezygnował Łukasz Walczak. 
Na jego miejsce został wybrany Marcin Ko-
morowski, który jest również funkcjonariu-
szem Państwowej Straży Pożarnej w Koninie, 
a z jej ramienia opiekunem gminy Krzymów. 
Naczelnik pełni też funkcję pierwszego wice-
prezesa zarządu jednostki. Rezygnację zło-
żył też Sebastian Ławniczak, dotychczasowy 
sekretarz. Decyzję motywował nadmiarem 
zajęć, które uniemożliwiają mu pełnienie tej 
funkcji. Nowym sekretarzem został Kacper 
Cieślak. 

W szeregach straży jest coraz więcej 
młodych osób. W roku sprawozdawczym 
przyjętych zostało czworo nowych członków 
– trzech druhów i jedna druhna. Natomiast 
w tym roku OSP w Paprotni powiększyła się 
o kolejne osoby i przedstawicieli młodej ge-
neracji jest już trzynaścioro. Ważne jest, że ci 
młodzi ludzie chcą się szkolić. Szkolenia pod-
stawowe skończyło pięcioro strażaków, w tym 
jedna druhna, Marta Pawlak. Szkolenie na-
czelników ukończyła jedna osoba, również 
jedna ukończyła szkolenie techniczne.  Kurs 
Kwalifikowanej Pierwszej Pomocy ukończyły 

cztery osoby, szkolenie kierowców-konser-
watorów dwie osoby i szkolenie Lotniczego 
Pogotowia Ratunkowego trzy osoby.

— Szczególnie jestem zadowolony z Mar-
ty Pawlak. Jest ona pierwszą druhną w naszej 
jednostce, która ukończyła szkolenie podsta-
wowe i wyjeżdża na akcje ratowniczo-gaśni-
cze — dodaje Kamil Wszędybył.

Na zebraniu jednogłośnie zostało przyjęte 
absolutorium dla zarządu jednostki. 

W części przeznaczonej na wolne wnio-
ski, druh Andrzej Piaskowski, Prezes Zarządu 
Oddziału Powiatowego – Ziemskiego ZOSP 
RP w Koninie poinformował, że związek zo-
stał w ubiegłym roku pozbawiony wsparcia fi-
nansowego z Ministerstwa Spraw Wewnętrz-
nych i Administracji, a od tego roku również 
dotacji z firm ubezpieczeniowych.

— Z tego powodu, jako Ochotnicze Straże 
Pożarne zostajemy na garnuszku samorzą-
dów, które na szczęście w naszym regionie są 
przychylnie do nas nastawione. Podobnie jest 
z samorządem wojewódzkim. Tam podjęta zo-
stała decyzja, że w związku z ograniczeniem 
dotacji z budżetu centralnego, samorząd wiel-
kopolski przeznaczy w tym roku o milion zło-
tych więcej na zakupy dla Ochotniczych Straży 
Pożarnych. Będą to w skali województwa czte-
ry miliony. Jednak ciągle nie wiemy, na jakie 
zakupy będziemy mogli je wydać. Komendant 
wojewódzki mówi, że nie będzie gorzej niż 
było, ale nic z tego nie wynika. Jesteśmy więc 
rozgoryczeni, że do dzisiaj nie wiemy ani na 
co, ani jakie to będą środki — mówił Andrzej 
Piaskowski.

Ograniczenia finansowe nie dotyczą jed-
nostek działających w Krajowym Systemie 

Ratowniczo-Gaśniczym. Dla nich dotacje 
w tym roku mają być na podobnym poziomie 
do ubiegłorocznego. 

Druh Piotr Karczewski pytał wójta o pro-
ces uwłaszczenia OSP w Paprotni i prze-
kształcenie remizy w świetlicę wiejską. Ta-
deusz Jankowski odpowiedział, że wniosek 
o uwłaszczenie został złożony do wojewody. 
Wyjaśnił też, że uwłaszczenie wyklucza moż-
liwość przekształcenia remizy w świetlicę, 
ponieważ właścicielem świetlicy może być 
gmina, a nie straż. 

Poruszony został też problem kosztów 
za prąd ponoszonych przez straż. Druhowie 
wskazywali, że mają taką samą taryfę jak do-
brze prosperujące firmy, przez co rachunki 
znacznie obciążają budżety jednostek. Prąd 
pobierają urządzenia alarmowe, które muszą 
być cały czas włączone. W tej sprawie zabrał 
głos obecny na zebraniu poseł Tomasz No-
wak. Polityk poinformował, że za czasów 
koalicji PO-PSL został przygotowany projekt 
ustawy dającej możliwość powołania dodat-
kowej grupy zakupowej, jaką byłyby Ochot-
nicze Straże Pożarne. 

— Koledzy z PiS-u negowali tę ustawę, ar-
gumentując, że wprowadzenie ulgi dla straży 
spowoduje, że kiedy będzie prowadzona dzia-
łalność gastronomiczna, na przykład wesela, 
to będzie się korzystało z tańszej energii dla ce-
lów komercyjnych, co spowoduje, że nie będzie 
wykorzystywana misyjność tej energii. Przez 
ten argument w Komisji Energii nie było jed-
nomyślności w tej sprawie — mówił Tomasz 
Nowak. 

Zebranie zakończyło się smaczną kolacją 
przygotowaną przez panie z Paprotni. | mar.

— Miniony rok był dla naszej jednostki bardzo dynamiczny — mówi Kamil Wszędybył, Prezes Ochotniczej Straży Pożarnej w Pa-
protni. Strażacy tej jednostki osiemnastego marca spotkali się na Walnym Zebraniu Sprawozdawczym i jednogłośnie przegłosowali 
absolutorium dla zarządu.

JEDNOSTKA SIĘ ROZRASTA I MŁODNIEJE

Fot. P. Markowski (4x)

W roku sprawozdawczym strażacy z Pa-
protni dwadzieścia osiem razy wyjeżdżali do 
pożarów oraz innych zdarzeń, co pod wzglę-
dem aktywności ratowniczo-gaśniczej daje 
im drugie miejsce w gminie po jednostce 
z Brzeźna. Straż w Paprotni wzbogaciła się 
też o nowy sprzęt do ratownictwa drogowe-
go. Koszt zakupu wyniósł aż pięćdziesiąt ty-
sięcy złotych. Nie udałoby się to, gdyby nie 
wsparcie sponsorów oraz samorządów gminy 
i powiatu, dlatego w podziękowaniu strażacy 
ofiarowali na ręce wójta gminy i sponsorów 
pamiątkowe statuetki. Pieniądze, i to niemałe, 
będą też potrzebne w tym roku. Planowany 
jest bowiem remont dachu strażnicy.

— Jest on nieszczelny. Nie chciałbym mó-
wić, że grozi zawaleniem, ale więźba dacho-
wa jest spróchniała, dlatego remont dachu 
sprawi, że uda się nam uniknąć kosztowniej-
szych inwestycji w późniejszym czasie. Gdyby 
starczyło pieniędzy, wyremontowalibyśmy 
też wieżyczkę. W tej chwili nie da się na nią 
wejść, ponieważ schody są spróchniałe. Szacu-
ję, że całkowity koszt remontu wyniesie około 
stu tysięcy złotych, ale kosztorys jest w trakcie 
opracowania przez firmę dekarską — mówi 
Kamil Wszędybył. 

Mieszkańcom gminy Krzymów  
z okazji Świąt Wielkiej Nocy  

zdrowia, wszelkiej pomyślności 
oraz samych sukcesów

w życiu prywatnym  
i zawodowym

 

życzy

Mirosław Kruszyński
Sekretarz Powiatu
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GMINA NIE MOŻE SIĘ ROZWIJAĆ BEZ LUDZI PRZEDSIĘBIORCZYCH
Siedemnastego marca w Gminnym Ośrodku Kultury w Brzeźnie odbyła się III Gala Przedsiębiorców Gminy Krzymów. Wyróżnienia 
przyznane zostały w czterech kategoriach. 

Gala jest okazją do spotkania i podzięko-
wania przedsiębiorcom z gminy Krzymów, 
którzy prowadząc swoje firmy, przyczyniają 
się do jej rozwoju.

— Warto mieć marzenia. Badania nauko-
we potwierdzają, że osoby, które często podda-
ją się marzeniom są zaradne i przyjaźnie na-
stawione do innych. Marzenia są największą 
siłą napędową świata — mówił do przedsię-

biorców Wiesław Marciszak, Przewodniczący 
Rady Gminy Krzymów.

Wójt Tadeusz Jankowski wskazywał na 
działania gminy zmierzające do tworzenia 
sprzyjającej atmosfery dla rozwoju biznesu.

— Liczymy zatem na współpracę z pań-
stwem i możliwość dzielenia się spostrzeże-
niami, uwagami i doświadczeniem. Deklaruję 
naszą otwartość na współpracę na miarę na-
szych możliwości. Niech to dzisiejsze spotkanie 
będzie okazją do bliższego poznania i wymia-
ny doświadczeń — mówił Tadeusz Jankowski.

Najwięcej wyróżnień zostało przyznanych 
w kategorii Najdłużej Działający Przedsię-
biorca. Statuetki otrzymali: Iwona i Marek 
Darulowie z Firmy Kupiec, Przemysław Sob-
czak z firmy Bioproten, Krzysztof Czynszak, 
właściciel Przedsiębiorstwa Produkcyjno-
-Handlowo-Usługowego Kompleks, Ma-
ciej Popielarz - firma Mako, Włodzimierz 
Kreczmer - Firma Porady Radiestezyjne, 
Teresa i Zbigniew Andrzejakowie z Firmy 
Auto-Handel, Holowanie, Jan Błaszczyk pro-
wadzący usługi transportowe, Józef Rataj-
czyk z firmy Prywatna i Mariola Głowacka, 
prowadząca sklep spożywczo-przemysłowy 
w Brzeźnie.

W kategorii Dynamiczny Rozwój Agro-

turystyki statuetki otrzymali: Grażyna i Ra-
fał Michałowscy prowadzący gospodarstwo 
agroturystyczne Pradolina oraz Jadwiga 
i Wojciech Brylowie, właściciele gospodar-
stwa agroturystycznego Zagroda Borovo.

W kategorii Przedsiębiorca-Hodowca 
uhonorowani zostali Radosław i Aneta Mil-
lingowie, natomiast w kategorii Przedsiębior-
ca-Senior: Sławomir Matyjasik z żoną Teresą, 
Zdzisław Miętkiewski z żoną Stanisławą i An-
drzej Nitka.

— Cieszę się na spotkanie z ludźmi, którzy 
wiedzą, że pieniądze nie biorą się znikąd, że 
na pieniądze trzeba ciężko zapracować, po-
święcić czas nieraz od samego rana do późnej 
nocy, nie patrząc na godziny. Cieszę się, że 
dzisiaj jest tak wielu przedsiębiorców z długim 
stażem, bo to pokazuje, że jest pewna ciągłość 
i są to ci, którym się udało. My, politycy, po-
winniśmy dbać o to, by mieli państwo otocze-

nie prawne sprzyjające waszym indywidual-
nym zwycięstwom. Bo jak nie będzie waszych 
indywidualnych zwycięstw, to nie będzie bo-
gatego samorządu, nie będzie bogatych gmin. 
To jest fikcja i mit, że gmina może się rozwijać 
bez ludzi przedsiębiorczych — mówił Tomasz 
Nowak.

Po uhonorowaniu przedsiębiorców, speł-
niony został toast za ich zdrowie i pomyślność 
w prowadzeniu działalności gospodarczej.  

Gwiazdą gali był zespół Corni Chopcy, 
grający muzykę góralską. Uroczystość prowa-
dzili: dziennikarka i prezenterka Ale!RADIA 
Ilona Janiszewska i Krzysztof Kędziora, Dy-
rektor Gminnego Ośrodka Kultury w Brzeź-
nie. | mar.

Fot. A. Świderska (7x)



8

MARZEC 2017

DUŻE INWESTYCJE W MAŁEJ JEDNOSTCE
Spotkanie w Głodnie zakończyło serię strażackich walnych zebrań sprawozdawczych za 2016 rok w gminie Krzymów. Zostało ono 
zwołane na dwudziesty piąty marca. 

Na zebraniu padło wiele ciepłych słów pod 
adresem pracy zarządu i wszystkich członków 
jednostki. Goście podkreślali dobrą atmosferę 
panującą w miejscowej straży i coraz bardziej 
widoczne zmiany w wyglądzie strażnicy.

— Przez ten rok udało nam się bardzo dużo 
zrobić. Głównie zakładaliśmy sobie przepro-
wadzenie remontu sali i to zostało zrealizowa-
ne niemal w stu procentach. Było to możliwe 
dzięki zaangażowaniu prawie wszystkich dru-
hów, którzy poświęcali swój prywatny czas na 
prace remontowe. I efekt tego jest już widocz-
ny — mówi Sylwester Grabiński, Prezes OSP 
w Głodnie.  

Rzeczywiście, sala zyskała nowy wgląd. 
Ściany zostały wyrównane i pomalowane, zo-
stała też położona drewniana boazeria i nowa 
instalacja elektryczna. Jednostka kupiła nowe 
stoły i krzesła. Druhowie ocieplili i pomalowali 
frontową ścianę strażnicy.

Od osiemnastego lutego w jednostce służy 
lekki samochód gaśniczy otrzymany od OSP 
w Krzymowie.

— Pan Tadeusz Jankowski mówił, że nie 
było to łatwe, dlatego tym bardziej się cieszymy, 
że dzięki wójtowi, radnym oraz innym zaan-
gażowanym osobom, otrzymaliśmy ten samo-
chód. W porównaniu do naszego poprzednie-
go, ten jest w doskonałym stanie technicznym. 
My co prawda nie jesteśmy potęgą jeśli chodzi 
o wyjazdy, ale możemy stanowić zaplecze dla 
długotrwałych działań — dodaje Sylwester 
Grabiński.

Najważniejszymi planami inwestycyjnymi 
na ten rok są uzupełnienie wyposażenia sa-
mochodu, a wśród najbardziej kosztownych 

remont dachu wraz z pozbyciem się azbesto-
wego pokrycia i budowa szamba. Na zebraniu 
okazało się, że jednostka ma sprzymierzeńców. 
Swoją pomoc zadeklarował strażakom z Głod-
na Mirosław Kruszyński, sekretarz konińskie-
go starostwa.

— Mieszkam w niedalekim Bolesławowie, 
tak więc Głodno jest mi bliskie, również ze 
względu na zazębienie organizacyjne tutejszej 

Fot. P. Markowski (4x)

Fot. archiwum (3x)

SENIORZY BIESIADUJĄ I PLANUJĄ
Miły prezent z okazji Dnia Kobiet przygotowali swoim koleżan-
kom panowie z Gminnego Klubu Seniora w Krzymowie. Ósmego 
marca zaprosili je na uroczysty obiad z niespodziankami.

Spotkanie, w którym uczestniczyli rów-
nież panowie, odbyło się w restauracji Pod 
Sosnami.

— Każda nasza koleżanka otrzymała 
kwiatek. Ponadto specjalną wystawę rzeźb 
przygotował Henryk Jankowski, a Henryk 
Walczak zadbał o oprawę muzyczną spo-
tkania, prezentując muzykę naszej młodo-
ści. Panie były bardzo zadowolone — mówi 
Jan Czaja, Prezes Gminnego Klubu Seniora 
w Krzymowie. 

W spotkaniu wzięło udział siedemdziesiąt 
jeden osób, czyli niemal wszyscy członkowie 
klubu. Jan Czaja, zachęcony powodzeniem 
imprezy zapowiada, że seniorskie Dni Kobiet 
będą się odbywać cyklicznie. Klub ma w pla-
nach także inne wydarzenia.

— Chcemy pojechać do Tumu koło Łęczycy 

OSP. Wspólnie z naczelnikiem Pawłem Bro-
skowskim, postanowiliśmy się zająć pozyska-
niem drewna na dach. Dużą pracę wykonał 
w tym kierunku pan Paweł, ja tylko przyło-
żyłem mały palec, ale jestem przekonany, że 
w krótkim czasie uda się nam sfinalizować 
pozyskanie drewna. Nieodpłatnie, co jest warte 
podkreślenia. Trzeba będzie je tylko przetrzeć, 
ale ja bardzo chętnie się do tego włączę, aby 
to drewno nadawało się na stworzenie dobrej 
więźby dachowej. Druga sprawa jest taka, że 
powiat podpisał umowę z firmą, która bezpłat-
nie demontuje i odbiera płyty azbestowe. To jest 
tylko kwestia złożenia wniosku — mówił Miro-
sław Kruszyński.  

Mówiąc z uznaniem o tym, jak szybko po-
prawia się stan techniczny i wizerunek straż-
nicy w Głodnie, pomoc zadeklarował też wójt 
Tadeusz Jankowski.

— Jest w tej chwili program realizowany 
przez Bank Spółdzielczy w Malanowie i Woje-
wódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospo-
darki Wodnej w Poznaniu na inwestycje ekolo-
giczne. Dlatego może zamiast szamba, udałoby 
się zbudować przydomową oczyszczalnię ście-
ków, korzystając z dotacji. Do waszej dyspozycji 
jest pan Jacek Popielarz, urząd gminy i ja, jako 
wójt. Spróbujmy to zrobić dobrze — mówił Ta-
deusz Jankowski.

Zarząd oczywiście otrzymał absolutorium 
za ubiegły rok sprawozdawczy. 

Warto podkreślić, że walne zebranie 
w Głodnie było bodaj najsprawniej i najbar-
dziej profesjonalnie poprowadzonym zebra-
niem strażackim w gminie Krzymów. | mar.

i obejrzeć kolegiatę romańską, która częściowo 
jest zbudowana z naszego piaskowca brzeziń-
skiego. Oczywiście po drodze zwiedzimy też 
inne zabytki. Planujemy również organizację 
bądź wyjazdy na seniorskie imprezy plenerowe 
— dodaje Jan Czaja. | mar.

Niech Zmartwychwstały Chrystus 
odrodzi nadzieję,

wleje w nasze serca dużo radości
i przepełnia nas miłością do drugiego człowieka.

Z okazji Świąt Wielkiej Nocy
życzymy Państwu zdrowia, wszelkiej pomyślności

oraz wiary w lepsze jutro.

Tadeusz Jankowski
Wójt Gminy Krzymów

Danuta Mazur
Przewodnicząca Rady 

Gminy Krzymów
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WYŻSZE NORMY DLA NASZYCH SZACHISTÓW
Dwudziestego piątego i dwudziestego szóstego marca w Licheniu Starym odbył się pierwszy zjazd Wielkopolskiej IV Ligi Juniorów 
Grupy B, w której grają dwie drużyny Klubu Szachowego GOK „Dwie Wieże” Brzeźno.

W ciągu dwóch dni zostało rozegranych 
sześć rund w systemie szwajcarskim. Po mar-

cowym zjeździe drużyny KS GOK „Dwie 
Wieże” Brzeźno zajmują w tabeli jedenaste 

i szesnaste miejsce na osiemnaście drużyn. 
Brzeźno I sześć rund zakończyło z bi-

lansem dwóch wygranych z UKS Smecz III 
Konin i M-GOK Gambit Ślesin VI, jednym 
remisem z UKS „Kiełbaska” II Kościelec 
i trzema porażkami z KTS IV Kalisz, OTSz II 
Ostrów i UKS Smecz II Konin.

Drużyna Brzeźno II odnotowała jedno 
zwycięstwo z Orłami Pleszew V, jeden remis 
z M-GOK Gambit Ślesin V i cztery porażki 
z Orłami Pleszew III, M-GOK Gambit Ślesin 
VI, Orłami Pleszew IV i UKS Smecz III Konin.

Nasi szachiści pokazali się z bardzo dobrej 
strony i aż siedmioro z nich uzyskało normę 

CZTERDZIEŚCI PYTAŃ NIE TYLKO POŻAROWYCH
Julia Walczak z Niepublicznej Szkoły Podstawowej w Borowie i Aleksandra Malesza z gimnazjum Zespołu Szkół w Krzymowie 
będą reprezentować gminę Krzymów na powiatowych eliminacjach Ogólnopolskiego Turnieju Pożarniczego „Młodzież Zapobiega 
Pożarom”.

Eliminacje gminne odbyły się siedem-
nastego marca w Zespole Szkół w Brzeźnie. 
Wzięło w nich udział dziesięcioro zwycięz-
ców etapów szkolnych w kategorii szkół 
podstawowych i gimnazjów. Czekał na nich 
test składający się z czterdziestu pytań. Pra-
widłowa odpowiedź premiowana była jed-
nym punktem, zatem maksymalnie można 
ich było zdobyć czterdzieści. Pytania były 
zróżnicowane i dotyczyły nie tylko ochrony 
przeciwpożarowej czy sprzętu, ale także hi-
storii i dnia dzisiejszego straży. Uczestnicy 
turnieju nie najgorzej radzili sobie z testem. 

Fot. P. Markowski (4x)

Fot. P. Markowski (3x)

Jak zwykle były pytania, które sprawiły spo-
ro trudności, ale i takie, na które odpowiedzi 
były udzielane bezbłędnie. 

— Najwięcej kłopotów sprawiło konkur-
sowiczom pytanie o obecnego komendan-
ta głównego (Państwowej Straży Pożarnej 
– przyp. red.), czasami sprzętu przeciwpo-
żarowego, z czego wynika, że młodzież nie 
do końca go zna. Za to nie było większych 
problemów z odpowiedziami na pytania do-
tyczące szeroko rozumianej ochrony przeciw-
pożarowej — mówi Marek Pilarski, Prezes 
Zarządu Gminnego ZOSP RP w Krzymowie.  

W składzie komisji oceniającej uczest-
ników turnieju zasiedli: kpt. Marcin Komo-
rowski, opiekun gminy Krzymów z ramienia 
Państwowej Straży Pożarnej w Koninie jako 
przewodniczący, jego zastępcą był druh Jan 
Czaja, sekretarzem druh prezes Marek Pi-
larski i członkiem druh komendant Tomasz 
Opszalski. Komisja wyłoniła dwie reprezen-
tantki naszej gminy na eliminacje powia-
towe. Są to: Julia Walczak z Niepublicznej 
Szkoły Podstawowej w Borowie, która zdo-

była trzydzieści punktów i Aleksandra Male-
sza z gimnazjum Zespołu Szkół w Krzymo-
wie, która zdobyła trzydzieści trzy punkty. 
Rywalizacja powiatowa jest zaplanowana 
na pierwszy kwietnia w sali OSP w Golinie. 
Poza awansem do kolejnego etapu turnie-
ju, zdobywczynie pierwszych miejsc otrzy-
mały nagrody rzeczowe. Były to słuchawki 
bezprzewodowe, klawiatury z myszkami, 
pendrive’y i długopisy. Natomiast wszy-
scy uczestnicy, oprócz dyplomów, dostali 
pendrive’y i długopisy. Nagrody rzeczowe 
otrzymali też nauczyciele przygotowujący 
młodzież do turnieju. Nagrody i słodki po-
częstunek podany w czasie przerwy ufundo-
wał Zarząd Gminny Związku Ochotniczych 
Straży Pożarnych Rzeczypospolitej Polskiej 
w Krzymowie. 

Główną ideą Ogólnopolskiego Tur-
nieju Pożarniczego „Młodzież Zapobiega 
Pożarom” jest poszerzanie wiedzy wśród 
dzieci i młodzieży na temat zachowania się 
w sytuacjach zagrożenia pożarem, udzielania 
pierwszej pomocy oraz zachowania zasad 

bezpieczeństwa.  
— Jest to wiedza, która przyda im się 

w dalszym życiu. Poza tym mam nadzieję, 
że przynajmniej część z tych młodych osób 
w niedalekiej przyszłości zasili szeregi na-
szych gminnych jednostek strażackich — do-
daje Marek Pilarski.

Jest to bardzo możliwe, gdyż w przerwie 
na sprawdzanie testów można było obejrzeć 
specjalnie przygotowaną na tę okazję wysta-
wę sprzętu pożarniczego. Zainteresowanie 
młodzieży nią było bardzo duże. | mar.

na wyższą kategorię szachową. Normę na IV 
kategorię otrzymali: Szymon Wróbel, Adam 
Kałużny, Hubert Majda i Oliwia Pacholska. 
Natomiast na V kategorię zapracowali: Kamil 
Leonczuk, Jakub Czaja i Patrycja Nita.

Kolejny zjazd IV Ligi odbędzie się dwudzie-
stego drugiego kwietnia w Licheniu Starym, 
gdzie zostaną rozegrane ostatnie trzy rundy.

Nasz klub reprezentowali: Anna Hałas, 
Oliwia Pacholska, Gabriela Majewska, Pa-
trycja Nita, Adam Kałużny, Szymon Wróbel, 
Robert Mrowicki, Cyprian Michalak, Kamil 
Leonczuk, Hubert Majda, Jakub Czaja i Nor-
bert Jackowski. | mar.
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WYCZERPAĆ LIMIT PECHA
Cztery punkty traci do lidera tabeli drużyna Warty Krzymów. To efekt dwóch porażek poniesionych przez krzymowian w pierwszych 
meczach rundy wiosennej. — Wpłynęło na to kilka czynników, między innymi odejście z zespołu dwóch kluczowych zawodników — 
mówi Krzysztof Majewski, trener Warty Krzymów. 

Poza tym, wcześniej kontuzje odniosło kilku 
zawodników podstawowego składu, przez co nie 
mogli przepracować okresu przygotowawczego. 

Dziewiętnastego marca Warta podejmo-
wała drużynę Orła Kawęczyn.

— Przegraliśmy to spotkanie 0:2, mając 
ogromną przewagę w polu, szczególnie w drugiej 
połowie. Wypracowaliśmy wiele sytuacji, których 
nie udało się jednak wykorzystać. Podobnie było 
w meczu ze Spartą Barłogi, który przegraliśmy 

Najlepsi szkolni recytatorzy spotkali się dwudziestego trzeciego marca w Zespole Szkół w Brzeźnie na gminnym konkursie recyta-
torskim „Co nam w duszy gra”. Zainteresowanie konkursem było spore.

Uczestnicy zostali podzieleni na trzy 
kategorie szkolne: klas I-III, IV-VI i gimna-
zjum. W każdej grupie było kilkanaścioro 
wykonawców. Oceniało ich jury w składzie: 
aktorka Katarzyna Adamczyk-Kuźmicz, 
Małgorzata Zasadzka – instruktor teatralna 
z Młodzieżowego Domu Kultury w Koninie 
i Ilona Janiszewska, dziennikarka i anima-
torka kultury. Każda z jurorek podkreślała, 
że wszystkie prezentacje były interesujące, 
ale przekazały też recytatorom swoje sugestie 
i uwagi.

— Ja mam dla was tylko jedną suge-
stię. Abyście zawsze pamiętali o tym, o czym 
mówicie. Nie uczyć się tylko na pamięć, lecz 
myśleć o tym tekście. I wtedy wszystko będzie 

Fot. P. Markowski (2x)

Fot. P. Markowski

POETYCKIE GRANIE W DUSZY

prawdziwe, naturalne — mówiła Katarzyna 
Adamczyk-Kuźnicz.

Ilona Janiszewska skupiła się na zachowa-
niu scenicznym.

— Pamietajcie, kiedy już staniecie na 
scenie, nie podwijajcie swetrów, spódnic, lecz 
skupcie się na tekście i mówicie do nas, do pu-
bliczności — mówiła dziennikarka.

Najwięcej porad udzieliła recytatorom 
Małgorzata Zasadzka.

— Nie wyklepujemy tekstu, tylko staramy 
się mówić go od siebie. A żeby tak było, musicie 
sobie znaleźć taki wiersz, jaki was interesuje. Bo 
nie powiecie dobrze tekstu, który jest dla was za 
trudny, a jego tematyka odbiega od tego, jacy 
wy jesteście. Dobrze dobrany wiersz z łatwo-

POCZĄTKUJĄCY I DOŚWIADCZENI MUZYCY NA JEDNEJ SCENIE
Trzeciego marca w Zespole Szkół w Krzymowie odbył się koncert „Szkoła dla Was”. Mała sala gimnastyczna zamieniła się w pro-
fesjonalną scenę, na której prezentowali się artyści, przed którymi otwierają się drzwi do kariery oraz ci, przed którymi te drzwi 
już się otworzyły. 

Pomysłodawcą koncertu był Arkadiusz 
Sobolewski, nauczyciel wychowania muzycz-
nego w Zespole Szkół W Krzymowie przy 
wsparciu dyrekcji placówki.

— Mam nadzieję, że nie będzie to nasze 
pierwsze i ostatnie spotkanie z graną na żywo 
muzyką i ten koncert zapoczątkuje cykliczne 
spotkania — mówiła Marzena Dopytalska, 
Dyrektor Zespołu Szkół w Krzymowie.

Koncert był podzielony na dwie części. 
W pierwszej prezentowały się wokalistki ze 
szkoły podstawowej i gimnazjum w Krzy-
mowie oraz instrumentaliści z Niepublicznej 
Szkoły Muzycznej I stopnia Music Story z Ko-
nina. Występy młodzieży wzbudzały gorący 
aplauz publiczności, jednak prawdziwy entu-
zjazm wybuchł podczas drugiej części, czyli 
występu gwiazdy wieczoru. Był nią koniński 

zespół Recepta, którego liderem  i gitarzystą 
jest Arek Sobolewski. Młodzież przywitała 
swojego nauczyciela muzyki i jego zespół 
gromkimi brawami i skandowaniem nazwy 
grupy. 

Recepta zagrała bardzo dobry koncert, 
przypominając piosenki ze swojego maksi-
singla oraz te, które jeszcze nie zostały opu-
blikowane. Poprockowe kompozycje spodo-
bały się słuchaczom do tego stopnia, że grupa 
bisowała.

Koncert miał też wymiar edukacyjny, 
ponieważ część dzieci po raz pierwszy miała 
okazję spotkać się z muzyką graną na żywo.  

Słowa uznania należą się realizatorom 
dźwięku, którzy potrafili bardzo dobrze na-
głośnić bardzo trudne akustycznie pomiesz-
czenie. | mar.

ścią przeniesiecie na własne emocje. Te emocje 
starajcie się przekazywać, mając kontakt wzro-
kowy z publicznością. Ponadto ciało podczas re-
cytacji powinno żyć. Nie mówię o gestykulacji. 
Mam na myśli przede wszystkim twarz. Stańcie 
sobie przed lustrem w domu i mówcie wiersz, 
ale w taki sposób, aby wasza twarz żyła, wy-
rażała jakieś emocje. Można zmarszczyć brwi, 
szerzej otworzyć oczy, zmarszczyć czoło. I wte-
dy to już zupełnie inaczej wygląda — mówiła 
Małgorzata Zasadzka.

Po merytorycznych uwagach nastąpiła 
chwila wręczenia nagród. W najmłodszej 
kategorii wiekowej pierwsze miejsce zajęła 
Gabriela Majewska, drugie Marta Olejnik 
a trzecie Marita Drzewiecka. Wśród uczniów 

klas IV-VI, jurorki najwyżej oceniły Martę 
Błaszczyk, na drugim miejscu znalazła się 
Marta Hoderna, natomiast trzecie miejsce 
zajęła Patrycja Wróbel. W kategorii uczniów 
gimnazjum na pierwszym miejscu znalazła 
się Paulina Wróbel, na drugim Aleksandra 
Świder, a na trzecim jedyny nagrodzony męż-
czyzna – Jakub Staszak.

Nagrodami dla laureatów były książki 
ufundowane przez wójta gminy, Tadeusza 
Jankowskiego. W jego imieniu upominki 
przekazał Jacek Popielarz. Wszyscy uczestni-
cy konkursu otrzymali pamiątkowe dyplomy.

Dla wykonawców i ich opiekunów przy-
gotowana została herbata i słodki poczęstu-
nek. | mar.

1:0. Pozostaje nam pracować. Od lidera, którym 
jest Tulisia Tuliszków dzielą nas cztery punkty. 
Mam nadzieję, że gdzieś po drodze stracą kilka 
punktów, a my będziemy wygrywać mecze do 
końca — mówi Krzysztof Majewski. 

Trener Warty Krzymów liczy, że zawod-
nicy z kontuzjami szybko wrócą do pełnej 
sprawności i drużyna poprawi skuteczność 
oraz że limit pecha dla jego podopiecznych 
już się wyczerpał. | mar.
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DOŚWIADCZENIE WYGRAŁO Z MŁODOŚCIĄ
Dwunastego marca w Zespole Szkół w Brzeźnie odbył się pierwszy turniej w siatkówce pań z okazji Dnia Kobiet. Do rywalizacji 
zgłosiły się trzy zespoły, jednak ze względu na kontuzje i choroby na turniej nie dojechała drużyna kobiet z OSP w Krzymowie. 

Fot. archiwum (2x)

Do walki stanęły więc absolwentki Ze-
społu Szkół w Brzeźnie i uczennice gim-
nazjum. W tym starciu górowało doświad-
czenie nad młodością i pierwsze miejsce 

zdobyła drużyna absolwentek. Miłym ak-
centem tego wydarzenia były tulipany ufun-
dowane przez prezesa OSP w Kałku, Jerzego 
Lewandowskiego. Kwiaty wręczył paniom 

Marek Pilarski, Prezes Gminny Związku 
Ochotniczych Straży Pożarnych RP w Krzy-
mowie.

Turniej zorganizowali: Leszek Staszak – 

radny gminy Krzymów i Rafał Szkudelski, 
nauczyciel wychowania fizycznego w Zespole 
Szkół w Brzeźnie. | mar.

ZŁY POCZĄTEK RUNDY WIOSENNEJ
Dwoma nieudanymi meczami rozpoczęli rundę wiosenną piłkarze 
Czarnych Brzeźno. — Spodziewałem się, że początek sezonu będzie 
ciężki, ponieważ przez dłuższy czas na treningi przychodziło niewielu 
zawodników, nie zagraliśmy też trzech z pięciu zaplanowanych sparin-
gów — mówi Sławomir Śmigielski, trener Czarnych Brzeźno.

Dwóch z nich nie udało się rozegrać 
z powodu złych warunków atmosferycznych, 
a jednego przez braki kadrowe i kontuzje. 
Pierwszym sparing partnerem Czarnych była 
drużyna juniorów Górnika Konin. Mecz za-
kończył się porażką piłkarzy z Brzeźna 0:5.

— Ale nie robiłem z tego tragedii, ponie-
waż pozwoliłem w tym meczu zagrać wszyst-
kim. Poza tym zespół juniorów starszych Gór-
nika to zaplecze kadry pierwszego zespołu, 
więc to już są zawodnicy na wysokim pozio-
mie, bardzo dobrze wyszkoleni technicznie — 
mówi Sławomir Śmigielski. 

Drugi sparing został rozegrany z Tulisią 
Tuliszków, wiceliderem drugiej grupy koniń-
skiej A Klasy. Mecz zakończył się remisem 
1:1, co dawało dobre prognozy na mającą się 
rozpocząć rundę wiosenną. Niestety, pierwsze 
ligowe spotkanie w tej rundzie z Wartą Pyz-
dry zakończyło się totalną porażką Czarnych, 
którzy przed własną publicznością przegrali 
ten mecz aż 0:8. 

— W tym meczu nie zagrali Arek Olejnik 
i Sylwek Grabiński, dwa ważne ogniwa w ze-
spole. Ale jako drużyna zagraliśmy tragicznie. 
Pasywnie w obronie, niezdecydowanie, pozwa-
laliśmy przeciwnikowi właściwie na wszystko. 
Poza kapitanem i może dwoma innymi za-
wodnikami, reszta zespołu ten mecz oddała 
— mówi Sławomir Śmigielski. 

Drugie ligowe spotkanie również za-
kończyło się porażką brzeźnian. Był to wy-

jazdowy mecz z GKS-em Lisewo. Jest to ze-
spół, o którym mówiło się, że nie wystartuje 
w rundzie wiosennej, okazało się jednak, że 
po wycofaniu się z rozgrywek w IV lidze 
LKS-u Ślesin, dwóch rezerwowych zawod-
ników tej drużyny trafiło do Lisewa. Wyszło 
więc na to, że zespół, który miał nie wystar-
tować, jeszcze się wzmocnił. 

Pierwsze trzydzieści minut meczu nie za-
powiadało porażki gości. Czarni dominowali 
w tym czasie na boisku, wypracowali cztery 
stuprocentowe sytuacje strzeleckie, które jed-
nak nie zostały wykorzystane. 

— Wszystko się zmieniło po rzucie wol-
nym pośrednim dla przeciwnika. Zawodnicy 
z Lisewa wyrwali naszemu bramkarzowi piłkę 
i przy zdezorientowanej obronie, strzelili gola 
niemal do pustej bramki. Takie zachowanie 
nie powinno mieć miejsca na boisku — dodaje 
Sławomir Śmigielski.

W drugiej połowie to Lisewo domino-
wało. Piłkarze z Brzeźna zaczęli popełniać 
podobne błędy do tych w meczu z Wartą 
Pyzdry. Błędy w obronie, słaba postawa w de-
fensywie, brak ochoty do gry części zawod-
ników spowodowały, że mecz zakończył się 
wynikiem 4:1. Bramkę dla Czarnych zdobył 
kapitan zespołu, Bartek Balcerzak. 

Sytuacja w tej chwili nie wygląda dobrze. 
Jest jednak szansa na jej poprawę, ponieważ 
od marca znacząco wzrosła frekwencja na tre-
ningach. | mar.

Radosnych, spokojnych  
i rodzinnych
Świąt Wielkanocnych
oraz wiosennego optymizmu 
na każdy dzień
Mieszkańcom Gminy Krzymów

życzy
Leszek Staszak
Wiceprzewodniczący  
Rady Gminy Krzymów 
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Fot. P. Markowski

NOWE WRACA
Radni gminy Krzymów ponownie zmienili władze. Ze stanowisk przewodniczącego i jego zastępcy zostali odwołani Wiesław Mar-
ciszak i Sebastian Ławniczak. Nowymi przewodniczącymi zostali wybrani Danuta Mazur i Leszek Staszak, którzy piastowali te 
funkcje do czwartego listopada ubiegłego roku.

To właśnie czwartego listopada, na dwu-
dziestej czwartej sesji, doszło do niespodzie-
wanego ruchu nowej większości w Radzie 
Gminy Krzymów, która odwołała Danutę 
Mazur i Leszka Staszaka. Wtedy, na ich miej-
sce, zostali wybrani Wiesław Marciszak i Se-
bastian Ławniczak. Po ponad czterech mie-
siącach, radni zdecydowali o ich odwołaniu. 
Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 
głosowania nad odwołaniem przewodniczą-
cych wniósł w imieniu części radnych Leszek 
Staszak.

— Przewodniczący Wiesław Marciszak 
i wiceprzewodniczący Sebastian Ławniczak 
wprowadzili głębokie podziały wewnątrz Rady 
Gminy Krzymów, wśród sołtysów, strażaków-
-ochotników i społeczności gminy. Decyzje 
podejmowane przez przewodniczących nie są 
podyktowane racjonalizmem i nie noszą cech 
mądrego gospodarowania środkami publiczny-
mi — mówił Leszek Staszak.

Po głosowaniu wniosek został przyję-
ty i wprowadzony do porządku obrad jako 
czternasty punkt, zaraz po głosowaniu rad-
nych nad uchwałami. Wcześniej, wójt Tade-
usz Jankowski, na zakończenie sprawozdania 
z działalności międzysesyjnej, odniósł się do 
planowanych zmian władz rady gminy.

— Ja mam chore serce. Nie róbcie już wy-
borów, bo mogę tego nie przeżyć — mówił.

Do wyborów jednak doszło. Wcześniej 
odbyło się głosowanie nad odwołaniem 
przewodniczących. W przypadku Wiesława 
Marciszaka, ze względu na zgłoszone uwagi 
proceduralne, głosowanie zostało przepro-
wadzone dwa razy. Ostatecznie, stosunkiem 
głosów osiem do siedmiu, został on odwo-
łany. Takim samym podziałem głosów radni 
odwołali Sebastiana Ławniczaka. Na wnio-
sek radnej Bożeny Wróbel do porządku ob-
rad został wprowadzony punkt o wyborach 
nowych władz rady. Zaproponowano kan-
dydatury Danuty Mazur na przewodniczącą 
i Leszka Staszaka na zastępcę. Obie zostały 
przyjęte jednogłośnie.

Na dwudziestej ósmej sesji radni jedno-
głośnie odrzucili uchwałę o zmianach w bu-
dżecie i Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
Jak się nieoficjalnie dowiedzieliśmy, grupa 
skupiona wokół Wiesława Marciszaka głoso-
wała przeciw, gdyż nie zgadzała się na wpro-
wadzenie podwyżek dla pracowników urzę-
du gminy. Pozostali radni nie zgadzali się na 

zaproponowany przez dotychczasową więk-
szość podział nadwyżki budżetowej. Jednak 
do budżetu trzeba wprowadzić zmiany do 

siódmego kwietnia, dlatego dzień wcześniej 
zostanie zwołana w tej sprawie nadzwyczajna 
Sesja Rady Gminy Krzymów. | mar.

Na zbliżające się Święta Wielkiej Nocy
życzymy Państwu spokoju, zrozumienia

oraz jak najwięcej czasu dla rodziny i najbliższych.

Zarząd i członkowie
Stowarzyszenia PLATAN w Brzeźnie


